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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 14.4.2022 konaného v zasedací 

místnosti OÚ       

 
1. Zastupitelstvo obce projednalo cenové nabídky na měřiče rychlosti.  Po projednání možností 

umístění a cenové náročnosti na jednotlivé měřiče  rychlosti zastupitelstvo Všichni přítomní 

členové zastupitelstva jednomyslně  schválili návrh usnesení:  Usnesení:  Zastupitelstvo obce 

neschvaluje nákup   měřičů rychlosti dle předložené nabídky.     Pro 5   proti 1 zdržel se 0 

 

2. Zastupitelstvo projednalo možnost místní úpravy a pověřuje starostu o   

   vyvolání jednání s dopravním inspektorátem o místní úpravě provozu (plná  čára v obci).  

 

3. Zastupitelstvo obce projednalo cenové nabídky na nové vchodové dveře do  bytu v budově čp.70. 

Po projednání nabídek všichni přítomní členové  zastupitelstva jednomyslně schválili návrh 

usnesení:  Usnesení:  Zastupitelstvo obce schvaluje cenovou nabídku na nákup vchodových dveří 

do  bytu v čp.70 v ceně 14.850 Kč.           Pro 6   proti 0 zdržel se 0 

 

4.Zastupitelstvo obce projednalo úpravu územního plánu obce. Všichni přítomní zastupitele přijali 

toto usnesení: Usnesení: Obec Sudoměřice u Tábora schvaluje úpravu územního plánu obce a to 

v části vypuštění vybudování kruhového objezdu na pozemku parc.č. 360/13, 493,763 a 

764.Zastupitelstvo  dále schvaluje převod pozemku parc.č.764 z místní komunikace na ostatní  

   plochu a dále schvaluje zavedení do územního plánu pozemek parcelní č. 731  jako přístupovou 

komunikaci k připravovanému vodojemu obce Sudoměřice u  Tábora. Z územního plánu tedy 

vypustit pozemek parcelní číslo 730, který byl uveden místní komunikace pro příjezd k vodojemu.  

 

5.Starosta obce informoval zastupitelstvo o přípravě žádosti o dotaci na výsadbu ovocných stromků.   

 

6.Různé: Informovat občany o ukončení ordinace MUDr.Brožové a následně  převzetí ordinace 

v Borotíně MUDr.Cíchou.   

 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 12.5.2022 konaného v zasedací 

místnosti OÚ       
 

1. Starosta obce informoval zastupitelstvo obce o postupu prací a zapracování úprav na územním 

plánu obce Sudoměřice u Tábora. 

 

3.Zastupitelstvo obce projednalo možnou opravu chodníků. Po projednání možností oprav chodníků 

všichni přítomní členové zastupitelstva jednomyslně schválili návrh usnesení: Usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje opravu chodníků v úseku od Tábora po OÚ. Pověřuje starostu 

k přípravě cenových nabídek opravy. Pro 7 proti 0 zdržel se 0 

 

4. Zastupitelstvo obce projednalo počet zastupitelů pro stávající volby do zastupitelstva obce 

konané ve dnech 23. a 24.září 2022. Všichni přítomní členové zastupitelstva jednomyslně schválili 

návrh usnesení: Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje počet členů zastupitelstva  7  pro volby do 

zastupitelstev obcí konané ve dnech 23. a 24. 9. 2022 Pro 7 proti  0 zdržel se 0 

 

5. Starosta informoval zastupitele o přípravě voleb do zastupitelstva obce konané ve dnech 23. a 

24.září 2022. 

 

6. Zastupitelstvo obce projednalo žádost pí.Mikolášikové o nutnou úpravu cesty k chatám, jedná 

zejména o odvodnění komunikace. Po projednání žádosti všichni přítomní členové zastupitelstva 

jednomyslně schválili návrh usnesení: Usnesení:  Zastupitelstvo obce schvaluje nutnou opravu 

komunikace chatám, umístění odvodňovacích žlabů napříč komunikace. Pro 7  proti 0 zdržel se 0 



 

7. Zastupitelstvo obce projednalo žádost o vstup obce Sudoměřice u Tábora do Jihočeské 

vodárenské společnosti. Po projednání žádosti všichni přítomní členové zastupitelstva jednomyslně 

schválili návrh usnesení: Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje žádost obce Sudoměřice u Tábora 

o vstup do Jihočeské vodárenské společnosti.         Pro 7   proti 0 zdržel se 0 

 

8. Zastupitelstvo obce projednalo žádost o zvýšení poplatku platby za tenisový kurt. Po projednání 

žádosti všichni přítomní členové zastupitelstva jednomyslně schválili návrh usnesení: Usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje platbu 100,-Kč/hodinu za  tenisový kurt.  Pro 7   proti 0 zdržel se 0 

 

9. Zastupitelstvo obce projednalo umístění kontejneru na biologicky rozložitelný odpad v části obce 

na Borotín . 

 

 
Informace o ordinaci praktického lékaře v Borotíně 

 

Ke dni 31. července 2022 končí provoz ordinace praktického lékaře pro dospělé  MUDr. Brožové 

Květuše. Pacienty převezme MUDr. Cícha Jindřich, který provozuje svou lékařskou praxi v Jistebnici 

a Dolním Bukovsku. V současné době nejsou stanovené ordinační hodiny ze strany Mudr. Cíchy, 

v případě nových informací budete včas informováni.  

 

V případě zájmu o nového praktického lékaře se prosím obraťte na svojí zdravotní pojišťovnu, která 

Vám poskytne seznam nejbližších praktických lékařů, kteří nové pacienty přijímají.  

 

 

Na žádost občanů bude ve dnech 27.05. – 29.05.2022 umístěn kontejner na „bio odpad“ u lesa na 

konci „Borotské“ ulice.    KONTEJNER JE URČEN POUZE NA TRÁVU!!! 

Jedná se o zkušební umístění, v případě správného využití a zájmu, můžou být kontejnery 

rozvezeny opakovaně a na více míst. 

Jedná se především o pomoc občanům, kteří nemají dostatečnou kapacitu  kompostérů  a  možnost  

vlastní dopravy odpadu na sběrné místo. 

Děkujeme 

                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 



                                         ODPADY 

     Jak jste všichni určitě zjistili, v lepším případě jste zaregistrovaní v mobilním 

rozhlasu a získali jste tuto informací formou SMS od obce, firma Rumpold začala 

svážet odpad jednou za 14 dní a to ve čtvrtek v  SUDÉM TÝDNU. 

Děkujeme všem občanům za řádné a včasné zaplacení poplatků.  

                                                „BIO ODPAD“ 

 Z důvodu nepořádku a míchání odpadu( tráva,větvě,křoví, ale například dřevěná okna i s výplněmi) 

jsme byli nuceni uzamknout i tuto ohradu. Otevřena bude každý PÁTEK OD 15:00 DO 18:00 a      

                                                                                                       SOBOTU OD 09:00 DO13:00 

                                                SBĚRNÝ DVŮR 

                            PÁTEK OD 15:00 DO 18:00 

POUZE V PŘÍPADĚ NUTNOSTI JE MOŽNÉ KONTAKTOVAT  pana starostu tel.: 

739 087 988 nebo pana Babického 739 086 754 

OBA  PROSTORY JSOU MONITOROVÁNY ! ŽÁDÁME VŠECHNY O DODRŽOVÁNÍ 

POŘÁDKU, V PŘÍPRADĚ PORUŠENÍ BUDE VYŽADOVÁN ÚKLID A ÚHRADA 

NÁKLADŮ. 

SLOŽENÍ ODPADU MIMO VYZNAČENÉ  PROSTORY JE PROTIPRÁVNÍ JEDNÁNÍ, 

JDE O ZALOŽENÍ ČERNÉ SKLÁDKY, KTERÉ BUDE POKUTVÁNO AŽ DO VÝŠE 

50 000Kč. 

 

KOMUNÁLNÍ VOLBY 2022 

 

Volby do zastupitelstev obcí, jak zní oficiální název komunálních voleb, se uskuteční                     

 v pátek 23. září a sobotu 24. září. Souběžně se bude konat také první kolo voleb do třetiny 

Senátu. 

 

Důležitý termín je 19.července, to je den do kdy musí kandidáti odevzdat své kandidátní listiny 

s podpisy na Městský úřad Tábor.  

Kandidovat za Sudoměřice u Tábora může : 

Občan České republiky, který  

• alespoň druhý den voleb dosáhl věku 18 let,  

• má v obci trvalý pobyt,    

• nemá omezenou svéprávnost k výkonu volebního práva,  

• nemá omezenou osobní svobodu z důvodu výkonu trestu odnětí svobody.  

Občan jiného členského státu EU, který 

• alespoň druhý den voleb dosáhl věku 18 let,  

• je držitelem potvrzení o přechodném pobytu na území ČR nebo povolení k trvalému pobytu,  

• nemá omezenou svéprávnost k výkonu volebního práva,  

• nemá omezenou osobní svobodu z důvodu výkonu trestu odnětí svobody.  

Bližší informace a veškeré dokumenty můžete získat na obecním úřadu Sudoměřice u Tábora.  



Střezimířští připravili důstojnou tečku za starou tratí 

Střezimíř – V sobotu 26. března se ve Střezimíři na nádraží uskutečnila slavnost při příležitosti 

ukončení provozu na staré železniční trati z Votic do Sudoměřic. Nechyběl historický vlak, jízdy na 

šlapací drezíně, hudba, skákací hrad, kvalitní jídlo a další. 

 

Sobotní slavnost byla tečkou za více než 150letou historií trati, která se brzy navždy stane minulostí. 

Tříměsíční výluka bude v červenci zakončena převedením provozu na novostavbu železniční trati, 

která oproti té původní nabídne dvě koleje, moderní zabezpečovací zařízení, zejména ale rychlost až 

200 km/h pro vlaky s naklápěcí skříní.  

 

O zázemí pro návštěvníky se postarala obec Střezimíř a její hasiči. Pivo a limo teklo proudem, vůně 

pečeného čuníka přilákala nejednoho jedlíka. Pro děti bylo připraveno třeba malování na obličej, 

skákací hrad, cukrová vata nebo dětský vláček. Zde se odehrávaly časté souboje o to, kdo pojede na 

stanovišti strojvedoucího a kdo se bude muset smířit s místem ve vagónu. Návštěvníci se mohli 

dozvědět mnoho zajímavých informací v několika stáncích. Své místo zde měl Kraj Blanických 

rytířů, MAS Voticko, České dráhy, Správa železnic, Pražská integrovaná doprava a další.  

 

Jedenáctá odbyla a všichni se už nemohli dočkat na příjezd zvláštního vlaku z Prahy, který v čele 

táhla dvojice motorových lokomotiv řady T478.1. zvaných Bardotka. Dlouhotrvající sucho bohužel 

znemožnilo, aby se v čele blýskala parní lokomotiva 464.202 Rosnička. Z Tábora do Střezimíře 

dvakrát dorazil historický motorový vůz M 240.0028 Kachna.  

 

Na akci zavítala i hejtmanka Středočeského kraje Mgr. Petra Pecková s náměstkem Ing. Pavlem 

Pavlíkem a ředitel Integrované dopravy Středočeského kraje JUDr. Zdeněk Šponar. Významnost 

akce nenechala chladného ani ministra dopravy Martina Kupku, který ve svém proslovu zmínil 

mimo jiné i ekologický aspekt železnice a její význam pro moderní udržitelný způsob mobility. 

Přítomným popřál, aby se na ně dostalo místo při jízdě na šlapací drezíně, u které se po celý den 

tvořily dlouhé fronty nedočkavých tatínků, maminek, dědečků i babiček s ratolestmi.  

 

„Něco končí a něco nového začíná. Nová trať přinese cestujícím rychlejší a komfortnější spojení, 

zaměstnancům dráhy pak moderní technologie řízení provozu. Přesto věřím, že i díky Železnici Česká 

Sibiř a místním nadšencům, nezapomeneme ani na trať starou a její památka bude zde ve Střezimíři 

v železničním skanzenu žít i nadále. Nové trati bych popřál alespoň tolik let provozu, jako doteď 

odsloužila trať stará,“ řekl starosta Votic Jiří Slavík.  

  

zdroj:https://www.mesto-

votice.cz/strezimirsti-pripravili-dustojnou-

tecku-za-starou-trati/d-53759 

 

  

 

 
 

  

  



Běh Údolím vzdechů 

     V neděli 1. 5. 2022 uspořádali členové místní TJ Sokol 9. ročník běžeckého závodu Údolím 

vzdechů. Za krásného slunečného počasí se do Sudoměřic sjelo 39 dospělých a 52 dětských 

závodníků. V letošním roce byla účast (zejména v dospělých kategoriích) oproti minulým ročníkům 

slabší, a to proto, že závod nebyl zařazen do série Jihočeského běžeckého poháru. Na úspěšnosti 

celé akce to ovšem ani zdaleka neubralo a výkony všech sportovců byly vynikající.  

     Ti nejmenší, tedy děti do 5 let věku, svým zápolením tradiční prvomájový závod zahájili v 10 

hodin dopoledne. Jak předškoláci, tak i ostatní malí závodníci byli rozděleni podle pohlaví do 

několika kategorií tak, aby bylo porovnávání výkonů co nejspravedlivější. Délky tras se pohybovaly 

od 50 m pro ty nejmenší, až po 1 700 m pro žáky devátých tříd, přičemž všechny tratě byly 

vytyčeny na louce u dětského hřiště. Každé z dětí po doběhu obdrželo sladkou odměnu, ti nejlepší 

pak medaili, diplom a drobnou věcnou cenu. Titul nejmladší a nejstatečnější běžkyně závodu 

právem patřil Amálce Markové (ročník 2021). Organizátory také mile potěšila hojná účast místních 

dětí. 

     Ve chvíli, kdy zvonička na návsi ohlásila pravé poledne, odstartovalo klání dospělých. Na start 

hlavního závodu o délce 10 km, který vede malebným údolím Černého potoka, alejí Vzdechů a 

následně přilehlými lesy ve směru na Moraveč, načež téměř v závěru probíhá zříceninou Starý 

zámek, se postavilo 23 běžců. Absolutním vítězem se stal Alois Kuna závodící za SK Čtyři Dvory 

ČB, jenž náročnou trasu zvládl v čase 42:33 a stal se tak rovněž vítězem v kategorii mužů 30-39 let. 

Jako druhý doběhl David Ardamica mladší z oddílu Atletika Veselí nad Lužnicí, a to se ztrátou 

necelých dvou minut na vítěze (44:11), který bral první post v kategorii mužů 20-29 let. Bronz v 

absolutním pořadí a stříbro v kategorii mužů 30-39 let získal Ladislav Beran ze Střezimíře, který 

závodí rovněž za oddíl SK Čtyři Dvory ČB (44:14). Vítězkou ženské části závodu se s časem 44:32 

stala domácí Linda Palivcová (první místo v kategorii žen 35-44 let), druhé místo si do Nadějkova 

odvezla Lucie Nováková s časem 46:53 (první místo v kategorii žen do 34 let) a na třetí místo v 

absolutním pořadí dosáhla Adéla Martínková z Triatlon Teamu Tábor, která si časem 51:07 zajistila 

druhé místo v kategorii mladších žen, tj. žen do 34 let. 

     Vložený závod o délce necelých 5 km opanoval David Ardamica starší, který závodí za 

Jihočeský běžecký pohár, na druhém místě doběhl Antonín Stibor ze Soběslavi a třetí místo 

vybojoval Petr Soukup z oddílu Tábor - Hluchý místa. Mezi ženami na zlatou příčku dosáhla 

Markéta Marková - KEG Borotín, druhou v absolutním pořadí se stala Barbora Daňková z Borotína 

a třetí místo obsadila Radka Ardamicová z Jihočeského běžeckého poháru.  

     Na všechny závodníky v cíli čekalo bohaté občerstvení v podobě podomácku napečených 

buchet, dále bylo možné si zakoupit něco malého k jídlu a pití v prodejním stánku. 

     Pořadatelé z místního Sokola by tímto rádi poděkovali všem, kteří se svou pomocí podíleli na 

bezproblémovém průběhu celého dne. 

Linda Palivcová 

 

 

 

 

 

 



SDH SUDOMĚŘICE U TÁBORA 

 

 

 

15.3.2022 v 9:04hod na výzvu HZS České Budějovice vyjela naše jednotka k požáru lesa v 

K.Ú. Sudoměřice u Tábora. Za pomoci dalších sborů z Chotovin a Tábora byl požár uhašen ve 

12:30hod. Z důvodu nepřístupnosti místa byla k transportu vody nasazena plovoucí čerpadla k 

čerpání vody  z rybníka. 

Zásahu se i přes dopolední hodiny a pracovní den zúčastnilo 6 členů HZJ. 

Zasahující technika: nákladní vůz Avia, Škoda Pickup, plovoucí čerpadlo a ostatní příslušenství. 

 

22.4.2022 se 8 členů sboru zúčastnilo ve spolupráci s OÚ Sudoměřice u Tábora brigády na úklidu a 

následném odvozu odpadu z areálu sběrného dvora. 

  

24.4.2022 vyhlásili hasiči tradiční sběr železného odpadu a v odpoledních hodinách výrobu dřeva s 

následným stavění vatry na čarodějnice. 

 

Tímto děkujeme všem, kteří nám darovali železný šrot. Finanční příjem bude použit na nákup 

hasičské techniky (např. motorové pily),ochranných pracovních prostředků, dovybavení hasičské 

zbrojnice a věci pro mladé hasiče. 

Této brigády se zúčastnilo 15 členů. 

 

30.4.2022 jsme organizovali tradiční pálení čarodějnic. 

 

6.5.2022 se 2 zástupci našeho sboru zúčastnili schůze okrskového výboru v Pohnání. 

 

Samozřejmě nesmíme opomenout opravy a údržbu naší techniky a zařízení. 

 

28.5.2022 pojedeme na okrskovou soutěž do Pohnání 

 

Náš sbor obdržel ještě 3 pozvánky na soutěže: 

18.6.2022 – Chotoviny 

25.6.2022 – Jeníčkova Lhota a Petrovice 

 

Na závěr chci poděkovat všem členům, kteří se aktivně zapojují do činnosti sboru a požádat i 

ostatní členy, aby se také zapojili do práce ve spolku. 

Velitel sboru 

 

 

 

SDH Sudoměřice u Tábora 

 

                  Vás všechny co nejsrdečněji zve v sobotu 

            4.června 2022 od 18:00hod 

                     na náves obce, na tradiční STAVĚNÍ MÁJE 

 

 
 

 



 

 


